
گفتوگو

تیم فوتبال ذوب آهن فصل قبل تا آستانه سقوط پیش رفت 

و در آخرین هفته بقای خود را مســـجل کرد. از این رو فصل 

پرنوسان ذوبی ها که با منصوریان شروع و با لوکا بوناچیچ پایان 

یافت یکی از بدترین و شاید سخت ترین فصل های لیگ برتر 

برایشان بود. مدیران ذوب آهن در اقدامی تازه نیمکت تیم شان 

را به یک مربی جوان سپردند به این امید اینکه با تحولی بزرگ 

و تفکراتی تازه تیم را از نو بسازند. این اما به آن معنی نیست 

که در ذوب آهن همه چیز خوب است چرا که مربی جدید نیز 

گله هایی دارد و برای ســـاختن ایده آل ها و رساندن ذوب آهن 

به اوج هنوز کمبودهایی دارند. گفت وگوی »فرهیختگان« با  

رحمان رضایی را در ادامه می خوانید. 

درحالی که برخی مخالف استفاده از مربیان تازه کار در لیگ 

برتر هســـتند ولی میانگین سنی مربیان لیگ برتری پایین 

آمده است. 

بستگی دارد مخالفان حضور مربیان جوان، بی تجربگی و تجربه را 

در چه می بینند. باید با دید کارشناسانه به این موضوع نگاه کنیم. 

از جهاتی ممکن است این حرف درست باشد و آنها نگران سوخت 

شدن مهره های خوب باشند ولی از جهاتی می توان به مربی جوان 

فرصت داد تا ببینیم ریسکی که در به کار گیری آنها شده در گذر 

زمان جواب می دهد؟ 

 به نظر شما فوتبال عجول ما تحمل فرصت دادن به مربیان 

جوان را دارد؟ 

من کاری به مربیان دیگر ندارم و اهداف و طرح و برنامه دیگران را 

نمی دانم. خودم سعی کردم نیمکت لیگ برتر را چند فصلی تجربه 

کنم. لیگ یک را هم تجربه کردم.  فکر کردم دیگر زمان آن است 

هدایت یک تیم لیگ برتری را به عهده بگیرم. در این راه شرایطی را 

سپری کردم و صبر داشتم. به نقطه ای رسیدم که احساس کردم 

وقت آن است سرمربی شوم. 

 جوان شـــدن نیمکت تیم های لیگ برتری می تواند 

فرصت جدیدی به برخی بازیکنان جوان دهد تا بار 

دیگر شاهد ظهور پدیده هایی در این تیم ها باشیم؟ 

این بستگی به سیاست باشگاه دارد. باید دید باشگاهی 

که مربی جوان را به خدمت گرفته چه هدفی را دنبال 

می کند. اگر باشگاه در پی پرورش استعداد و یا 

کشف بازیکن باشد این موضوع تحقق پیدا 

می کند ولی اگر به دنبال نتایج زودهنگام 

باشد مربی نمی تواند وقت و انرژی خود 

را صرف این قبیل مسائل کند. از این رو 

چنین تفکراتی به نگاه و سیاست مدیر 

باشگاه مربوط است. 

 برنامـــه باشـــگاه ذوب آهن در اســـتفاده از 

نیروی های جوان چیست؟ 

باشگاه ذوب آهن نیم نگاهی به بازیکنان جوان 

دارد. ضمن اینکه خودمان بازیکنان خوبی داریم. از طرفی تعدادی 

بازیکن با تجربه لیگ برتری نیز در تفکرات مان قرار دارد. من خودم 

به شخصه دوست دارم از جوان ها استفاده کنم و اگر شرایط فراهم 

شود دوست دارم جوان ها را به خدمت بگیرم و اگر استعدادی بود 

کشف کنم. 

 شما جزء بازیکنانی بودید که دیر کشف شدید و شاید 

چنین شرایطی را به خوبی درک کنید؟ 

دقیقا همین طور اســـت! از این رو ســـعی می کنم به 

اســـتعداد های ناب و قابل کمک کرده و فضا را برایشان 

فراهـــم کنـــم. از طرفـــی اگر کســـی بود که 

می توانست مرا حداقل در 17 سالگی کشف 

کند می توانستم راحت 15 سال برای تیم 

ملی بازی کنم و مراحل پیشرفت بیشتری 

برایم فراهم می شد. 

ذوب آهـــن فصل ســـختی را پشت ســـر 

گذاشت در قرارداد شما شرط خاصی برای 

حفظ تیم در لیگ برتر وجود دارد؟ 

دقیقا باشگاه شرایط ســـختی داشت و واقعا 

با ترس و لرز هفته آخر را ســـپری کردند. سال 

ســـختی بود. امیدوارم امسال ابتدا نیاز های تیم را برآورده کرده و 

سپس به دنبال جایگاه خوب باشیم. امسال هم با وجود گذشت چند 

هفته از آغاز کار تیم، هنوز امکانات لازم فراهم نشده و موفق نشدیم 

تیم آماده ای را در اردو داشته باشیم. با این حال سعی بر این است 

ناکامی های سال قبل را جبران کنیم و شرایط را در جدول بهبود 

ببخشـــیم. همه تلاش من این است شرایط را تغییر دهم درعوض 

انتظار دارم کمبودها برطرف شود و هرچه سریع تر بازیکنان مورد 

نظر به تیم ملحق شوند. 

 به نظر می رسد شرایط چندان راضی کننده نیست؟ 

سال قبل هزینه زیادی شد، بازیکنان خوبی داشتند ولی شرایط 

ســـخت بود و همه با وجود تلاشـــی که کردند سخت گذشت. در 

ســـال جدید با توجه به تجربه پارسال ســـعی داریم تیم را سریع 

ببندیم ولی متاسفانه سه هفته مانده به شروع مسابقات هنوز در 

چند پست اصلی بازیکن نداریم و این را باید باشگاه محقق کند و 

سریع تر تیم تکمیل شود. امیدوارم به زودی ابزار لازم برای اردو ها و 

بازی های تدارکاتی که در پیش اســـت در اختیار داشته باشم. در 

این مورد بارها با هیات مدیره باشگاه صحبت کردم. امیدوارم حالا 

که در آماده سازی قرار داریم، تا پایان هفته جاری بازیکنانی که قرار 

است با آنها قرارداد ببندیم و نام شان را به باشگاه اعلام کردیم هرچه 

زودتر به تیم ملحق شوند. 

 چرا با وجود درخواست شما جذب بازیکنان جدید به تعویق 

افتاده است؟ 

ما از روز اول لیست را ارائه دادیم و باید سریع تر اقدام کنیم. نباید در 

جذب بازیکن و مذاکرات تعلل باشد باید قوی تر عمل کنیم. اکثر 

مربیان تیم های خود را بستند و نفرات مورد نظر را در اختیار دارند 

ولی ما هنوز نتوانستیم مهره های مورد نظر را جذب کرده و به اهداف 

تاکتیکی و بدنسازی برسیم. من به فکر تیم خودم هستم و انتظار 

دارم زودتر تیمم بسته شود. لازم است نفرات مورد نظر در اختیارم 

قرار بگیرند و بتوانم کارهای تاکتیکی را انجام دهم و شرایط بدنی 

بازیکنان را به ایده آل برسانیم. فارغ از هر بحث دیگری دغدغه ما 

حول محور جذب بازیکنان مورد نظر می چرخد. 

 قیمت بازیکنان در ناکامی مدیران شما تاثیر نداشت؟ 

البته که افزایش قیمت غیرمنتظره و نابهنگام بازیکنان تاثیر داشته 

است. من فکر می کنم گرایش خیلی از بازیکنان به باشگاه هایی 

است که پول بیشتر دارند و برایشان هزینه می کنند. این موضوع 

کار ما را ســـخت کرده است. البته با توجه به تورم موجود بازیکن 

هم منطق خود را مطرح می کند. افزایش قیمت همیشه و همه 

جا مرسوم بوده است ولی این که با افزایش 600 درصدی روبه رو 

باشیم عجیب است. از طرفی عدم جذب بازیکن خارجی هم دخیل 

بوده و شرایط قراردادی را به حالات انفجاری افزایش داد در نتیجه 

همه هزینه ها و قراردادها چند برابر شد. این موضوع از دست ما 

خارج است. البته افزایش قیمت در همه دنیای فوتبال وجود دارد 

ولی همواره ملاک و معیاری دارد. امیدوارم اگر افزایشی صورت 

می گیرد با ملاک و معیار باشـــد. در بستن قراردادها تشخیص 

درست بدهیم و ملاک مناسب داشته باشیم. بدون شک افزایش 

قیمت یک بازیکن براســـاس توان و ظرفیت بازیکن قابل قبول 

است و غیر از این نه. 

رضایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: می خواهیم ناکامی ذوب آهن در فصل قبل را جبران کنیم

افزایش 600  درصدی قیمت بازیکنان چه توجیهی دارد؟ 
چیزی به شروع لیگ نمانده و در برخی پست ها بازیکن ندارم
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تمرینات پیش فصل تیم فوتبال استقلال برای حضور قدرتمند 

در دوره بیستم رقابت های لیگ برتر فوتبال باشگاه های ایران 

از بعدازظهر روز گذشـــته در ورزشگاه آزادی و در زمین شماره2 

این مجموعه ورزشـــی زیر نظر کادر فنی و سرپرست جدید این 

باشگاه در غیاب ملی پوشان و بازیکنان خارجی در یک هوای 

مطبوع پاییزی آغاز شـــد. از آنجاکه از شب قبل از برگزاری این 

تمرین توســـط کانال باشگاه اطلاع رسانی شده بود که دقایق 

نخستین تمرین برای اصحاب رسانه باز خواهد بود، خبرنگاران 

رســـانه های مختلف خود را به زمین شماره 2 مجموعه ورزشی 

آزادی رســـاندند تا اولین تمرین اســـتقلال با محمود فکری را 

مورد پوشش خبری و تصویری قرار دهند و از این حیث تمرین 

آبی پوشان روز شلوغی را ســـپری کرد و این درحالی است که 

چندتن از هواداران این تیم که البته اعلام شده بود نمی توانند 

به خاطر رعایت پروتکل های بهداشتی در تمرین حاضر شوند، 

خود را به پشت در مجموعه آزادی رساندند تا فرصت کوتاه ورود 

و خروج بازیکنان و کادر فنی را غنیمت شمرده و بعد از مدت ها 

با ستاره های خود از نزدیک دیدار و گفت وگو کنند. 

حجتنظریگمشد

بـــرای این تمرین که به عنوان تمریـــن معارفه محمود فکری و 

دســـتیارانش از آن یاد شـــده بود، به جز هواداران، سایر اقشار 

فوتبالی دیگر از خبرنگاران و عکاســـان گرفته تا تعداد پرشمار 

لیدرها و دوست و رفیق بازیکنان در محل تمرین استقلال حاضر 

شدند و این درحالی است که از بین پیشکسوتان و مدیران سابق 

استقلال نیز بسیاری از آنها خود را به تمرین این تیم رساندند. 

در این بین حجت نظری، عضو شـــورای شهر تهران که در بین 

اعضای هیات رئیسه استقلال نیز قرار دارد، برای رسیدن به زمین 

شماره2 آزادی دچار دردسر شد و این مجموعه را گم کرده بود 

که البته با کمک برخی عوامل و ارســـال لوکیشن دقیق محل 

تمرین نظری نیز به هر شکلی که بود خود را به تمرین رساند. 

غایبانسرشناس

در جلسه تمرینی روز گذشته و در بین هریک از عوامل باشگاه 

یـک غایـب سرشـناس وجـود داشـت کـه در ایـن بیـن و از بیـن 

مدیـران باشـگاه اسـماعیل خلیـل زاده، رئیـس هیات مدیـره 

استقلالی ها که عملکرد وی انتقاد هواداران را به همراه داشته 

اسـت غایب بود که پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« نشـان 

داد خلیل زاده به خاطر حضور در شـمال کشـور و مراسـمی که 

به منظور درگذشت یکی از اقوام وی گرفته شده بود، نتوانست 

خـود را بـه اولیـن تمریـن اسـتقلال بـرای فصل جدید برسـاند. 

از سـوی دیگـر حنیـف عمـران زاده، دسـتیار محمـود فکـری 

در نسـاجی نیـز در ایـن تمریـن غایـب بـود و به جـای وی آرش 

برهانـی و سـعید عزیزیـان در تمریـن حضـور داشـتند و همیـن 

موضـوع پیگیری هـای خبرنگار »فرهیختگان« را درپی داشـت 

که مشـخص شـد گویا مخالفت مسـئولان نسـاجی تا به اینجا 

در غیبـت حنیـف بی تاثیـر نبـوده اسـت. بـا این حـال مـددی، 

سرپرست باشگاه استقلال در این مورد به »فرهیختگان« اعلام 

کـرد از فکـری خواسـته تـا امروز اسـامی تمامی دسـتیارانش را 

بـرای تنظیـم قـرارداد جدید به باشـگاه اعلام کنـد و در این بین 

مشـخص خواهد شـد حنیف عمران زاده هم در بین دسـتیاران 

او قـرار دارد یـا خیـر. داریـوش  شـجاعیان نیـز سرشـناس ترین 

غایـب در جمـع بازیکنـان بـود. در ایـن خصـوص نیـز مددی به 

»فرهیختـگان« گفـت: »حال مادر شـجاعیان خوب نیسـت و او 

از ما اجازه گرفت تا در تمرین نخسـت حضور نداشـته باشـد و 

بـا توجـه بـه ایـن وضعیـت این اجـازه را به وی دادیـم تا داریوش 

بـه مادرش رسـیدگی کند.« 

اتحادرمزپیروزی!

محمود فکری که رکورددار پوشـــیدن پیراهن استقلال در این 

باشگاه پرطرفدار به شمار می رود و از سوی دیگر دومین بازیکنی 

محســـوب می شود که بیشترین بار بازوبند کاپیتانی را بر بازی 

خود بسته است، به عنوان یکی از قدیمی ترین و متعصب ترین 

پیشکسوتان این باشگاه به خانه خود بازگشته تا برای اولین بار 

هدایت آبی پوشـــان را عهده دار شـــود. در این بین دستیاران 

کاملا استقلالی ازجمله مرفاوی، برهانی و دین محمدی فکری 

را همراهـــی کرده اند، هرچند انتخـــاب عزیزیان از آنجاکه وی 

مدت ها در پرســـپولیس بازی کرده و حتی در این تیم به عنوان 

مربی به فعالیت پرداخته بود، کمی انتقادها را به همراه داشت. 

با این حال او نیز به عنوان مربی گلرهای اســـتقلال کار خود را 

آغاز کرد، ولی نکته اصلی حضور پرشمار پیشکسوتان مدیران 

و عوامل سابق باشگاه استقلال در این تمرین بود، تا جایی که 

بعد از ســـال ها، اتحاد و انســـجام و جمع شدن آنها زیر پرچم 

استقلال یک بار دیگر به خوبی نمود پیدا کرده و چه بسا همین 

موضوع می تواند درنهایت موفقیت استقلال را نویدبخش باشد. 

در ایـــن بین از امیرحســـین صادقی گرفته تـــا بهتاش فریبا و 

نصرالله عبداللهی، پرویز مظلومی، کاظم اولیایی و همچنین 

نظری جویباری به همراه تنی چند از دیگر پیشکسوتان باشگاه 

افرادی بودند که برای نخستین تمرین فصل جدید استقلال و 

جلسه معارفه سرمربی و کادر فنی جدید این باشگاه خود را به 

مجموعه آزادی رسانده بودند. 

همهبودندجزسعادتمند

نکته جالب اینکه که در حاشیه تمرین دیروز تمامی ارکان باشگاه 

استقلال که در زمان احمد سعادتمند در این باشگاه روی کار 

بودند، روز گذشته نیز خود را به مجموعه ورزشی آزادی رسانده و 

درکنار بازیکنان و کادر فنی در جلسه معارفه حضور پیدا کردند. 

از قیم و نوروزی معاونان بین الملل و اقتصادی باشـــگاه گرفته 

تا خود مددی که به عنوان معاون اجرایی در زمان ســـعادتمند 

کار خود را آغاز کرده و حالا سرپرست باشگاه به شمار می رود و 

از بین اعضای هیات مدیره نیز به جز خلیل زاده همگی حضور 

داشـــتند و انگار در این بین فقط سعادتمند یعنی مدیرعامل 

قبلی باشگاه اضافه بود و باید از استقلال می رفت. 

هدفگذاریفکری؛ستارهسوم

درحالی که اعلام شـــده بود از ساعت 1۴ تمرین آغاز می شود، 

اما حدود 15 تا 20 دقیقه طول کشید تا بازیکنان و کادر فنی 

در بین جمعیت خبرنگاران و حاضران در تمرین خود را به زمین 

برسانند تا کار آغاز شود.  در این بین و قبل از اینکه استقلالی  ها 

به صورت رسمی استارت بزنند، دور هم حلقه زدند تا صحبت های 

مسئولان و مربیان جدید را بشنوند. در این حلقه به جز بازیکنان 

و کادرفنی ســـایر ارکان باشگاه و اعضای هیات مدیره و معاون 

آن نیز حضور داشـــتند. حدود 20 تا ۳0 دقیقه ای مسئولان و 

مربیان برای بازیکنان به صحبت پرداختند تا حدود ساعت 15 

تمرین زیر نظر دستیاران فکری به صورت رسمی آغاز شود. وریا 

غفوری، کاپیتان استقلال به خاطر مصدومیت با لباس شخصی 

در تمرین حاضر شده و تمرین نکرد و ملی پوشان نیز مانند علی 

کریمی، عارف غلامی و مهدی قائدی به همراه رشید مظاهری 

که به تازگی به جمع آبی پوشان اضافه شده، به خاطر همراهی 

تیم ملی در ســـفر به ازبکستان و بازی با این کشور و همچنين 

میلیچ و دیاباته در نخستین تمرین استقلال غایب بودند. 

احمد مددی و سپس زبده، عضو هیات مدیره استقلال دقایقی 

برای بازیکنان به صحبت پرداختند و در ادامه نوبت به محمود 

فکری رســـید که او نیز حدود 10دقیقه ای با بازیکنان صحبت 

و بیشتر ســـعی کرد با سخنان انگیزشی آنها را برای حضور در 

فصلی فشرده و سخت ازلحاظ روحی و روانی آماده کند. او در 

بخشی از صحبت هایش خطاب به بازیکنان گفت: »باید بهترین 

خودتان باشید و من هم پای شما هستم و از باشگاه می خواهم تا 

بهترین امکانات را برای شما فراهم کند. من فردی صبور هستم 

و تا جایی که بشود صبوری می کنم و باز هم از شما می خواهم 

امسال بهترین عملکردتان را ارائه بدهید. ما می خواهیم ستاره 

ســـوم را بگیریم و می توانیم این کار را انجام بدهیم. وقتی که 

نساجی بودم، این تیم فقط با 10 میلیارد و با بازیکنانی بسته 

شـــده بود که کسی آنها را نمی شناخت، اما کار را طوری پیش 

بردیم که با همین نساجی 10 میلیاردی دنبال سهمیه بودیم، با 

این حال الان با این تیم استقلال باید به سومین قهرمانی آسیا و 

حضور در جام بین قاره ای )جام باشگاه های جهان( فکر کنیم. 

من تمام توانم را در این فصل می گذارم و از شما هم می خواهم 

تا به همین شکل بیشترین توان تان را برای استقلال بگذارید 

و بهترین خود باشید تا بتوانیم با هم به اهداف بزرگی برسیم. 

مظلومیدردوراهیتیمملیواستقلال

بازیکنان درحالی وارد زمین شدند که یک به یک با دسته گل از 

آنها استقبال شده و در این بین نیز دو گوسفند جلوی پای آنها 

قربانی شـــد. نکته قابل توجه اینکه پرویز مظلومی درحالی در 

این تمرین حضور داشت که این شایعه به وجود آمده بود که او 

به عنوان سرپرست استقلال کار خود را آغاز خواهد کرد. مددی 

در این خصوص به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »ما شسته ورفته 

کار می کنیم و همان طور که تا خیال مان از فکری راحت نشد با 

او قرارداد نبستیم، حالا هم به مظلومی گفتیم باوجود اینکه وی 

گزینه سرپرستی باشگاه است، باید رضایت فدراسیون فوتبال 

را جلب کند تا بتواند روی نیمکت استقلال بنشیند. پرویزخان 

الان سرمربی تیم ملی جوانان است و نمی توان بدون هماهنگی 

با فدراسیون کاری انجام داد.« در این تمرین خوش وبش های 

مظلومی با اعضای کادر فنی ازجمله سیروس دین محمدی و 

صمد مرفاوی و آرش برهانی نیز در نوع خود جالب توجه بود. 

همهنگرانقائدی،شیخومیلیچ

دیروز صحبت های مطرح شـــده نگرانی های زیادی هم برای 

هواداران این تیم به دنبال داشت. مددی در جمع خبرنگاران 

فســـخ قرارداد میلیچ را تایید و تاکید کـــرد که او قول داده در 

صورت دریافت مطالباتش به استقلال برگردد. همین وضعیت 

ظاهرا برای شیخ دیاباته هم وجود دارد و البته نگرانی جدیدی 

هم به قائدی مربوط اســـت. سرپرست باشگاه در این خصوص 

گفت: »قائدی پیشنهاد خوبی دارد و امیدوارم به دلیل کمبود 

بودجه ترانسفر نشود.«
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@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گزارش »فرهیختگان« از روز معارفه مربیان جدید استقلال؛ مظلومی باید از فدراسیون رضایت بگیرد!

یکنان: با نساجی   فکری خطاب به باز
سهمیه می خواستم با شما ستاره سوم

چرا حنیف، شجاعیان و خلیل زاده غایب بودند؟ 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

مهدیپورنهاییاست،واسعیبهمشکلخورد

علیکریمیدوبارهمذاکرهمیکند
استقلالی ها امروز و فردا با چند بازیکن جدید قرارداد می بندند. نکته قابل توجه اینکه مهدی عبدیان، عضو هیات مدیره استقلال 

به عنوان نماینده باشـــگاه و مســـئول مذاکره با بازیکنان انتخاب شـــده و در این خصوص نیز باید تقریبا کار مهدی مهدی پور با 

اســـتقلال را تمام شـــده دانست و درمورد واسعی نیز شنیده می شود این بازیکن به اشتباه قراردادش را با پیکان فسخ کرده و در 

صورتی که منع قانونی نداشـــته باشـــد و رضایت باشگاه پیکان جلب شود، استقلالی خواهد شد. همچنین بعد از بازگشت تیم 

ملی از ازبکستان علی کریمی نیز یک بار دیگر با باشگاه استقلال پای میز مذاکره خواهد نشست. 

سرمربیجدیددرپاسخبه»فرهیختگان«:

نیامدهایمکهاستقلالرادرلیگنگهداریم!
از ســـاعت 15 تمرینات به صورت رسمی با دویدن بازیکنان به دور زمین آغاز شد و جالب اینکه 

آرش برهانی به عنوان مربی جدید اســـتقلال همراه بـــا بازیکنان به دویدن پرداخت و به خاطر 

اولین حضور فکری در این تمرین وی بیشـــتر مورد توجه دوربین ها و رســـانه ها قرار گرفت و در 

اوایل تمرین کمتر فرصت پیدا کرد تا نظارت دقیقی به تمرینات داشـــته باشد. در این بین وریا 

غفوری با لباس شـــخصی به تمرینات بازیکنان و هم تیمی هایش نظارت داشت و از سوی دیگر 

تمامی پیشکســـوتان و عوامل باشگاه و مدیران قبلی استقلال در کنار زمین و در کنار یکدیگر 

مســـتقر شـــده و این تمرین را زیرنظر گرفتند. فکری در این بین در دو نوبت قبل از حضور در 

زمین و بعد از صحبت های خود با بازیکنان با اصحاب رسانه و خبرنگاران و رسانه ها به صحبت 

پرداخت که شـــاید مهم ترین بخش آن تاکید به شـــکایت از نساجی به خاطر انتشار قراردادش 

در فضـــای مجازی بود و گفت که قطعا پلیس فتا می تواند پیگیری کند که این قرارداد چگونه و 

توسط چه کسانی منتشر شده است. او در پاسخ به سوال خبرنگار »فرهیختگان« مبنی بر اینکه 

بعد از هفت هشـــت ســـال ناکامی استقلال در لیگ برتر آیا این قول را می دهد که بعد از حدود 

یک دهه یک بار دیگر اســـتقلال را در راس فوتبال ایران قرار داده و قهرمان کند گفت: »قولی 

که نمی توانیم بدهیم اما مطمئن باشـــید اگر حتی چوب خشک هم پیراهن استقلال را بپوشد 

آن چوب خشـــک توانمند اســـت و کسی هم که بخواهد پیراهن این تیم را به تازگی پوشیده و به 

استقلال اضافه شود هم باید همین توانمندی را داشته باشد. ان شاءالله در ابتدای امر فضای 

منفی و اتفاقات ناخوشـــایند گذشـــته را فراموش کرده و کنار بگذاریم و یک فضای امیدواری و 

دوســـتانه را به وجود آورده و ان شاءالله آن فضای احترام متقابل نیز دوباره احیا شود و در ادامه 

اگر بچه ها با شـــخصیت ما آشنا شـــوند فکر می کنم یک فضای خوب و ایده آل برای کار کردن 

و نتیجه گرفتن به وجود بیاید.«  وی افزود: »ما نیامده ایم تا اســـتقلال در لیگ برتر بماند یا هر 

نتیجه ای کســـب کند بلکه استقلال باید همیشه استقلال باشد و بر همین اساس از طرفداران 

خوب مان نیز می خواهم تا مثل همیشـــه ما را کمک کنند. البته نمی خواهم به من کمک کنند 

بلکه به باشـــگاهی کمک کنند که خودشـــان صاحب آن هستند و در روزهای سرد و گرم سال و 

در هر شـــرایطی برای پشتیبانی و حمایت از آن به ورزشگاه می آیند و در این مدت اخیر نیز این 

ناکامی ها باعث شده تا خون دل ها خورده و با ناراحتی اتفاقات را دنبال کنند تا ان شاءالله در 

کنار هم یک بار دیگر استقلال را به روزهای خوش گذشته بازگردانیم.« 

نیلوفرمژدهی
روزنامهنگار


